
 

 

 

 

Fråga till SBN ordförande Sandra Eliasson om förskola, skola och allaktivitetshall i Fjällastorp. 

 

Var i processen befinner vi oss gällande förskola, skola och allaktivitetshall i Fjällastorp? 

 

  

 

Bollebygd 2019-11- 13 

Ulf Rapp  

 

  

 

 

 

 

 


